
RADA MIEJSKA
W SF,PÓLNIE KRAJEŃSKIM

ul. T. Kościi-isy.ki Il

89-400 .%pólno Krajeńskie

OR.0002.8.8.2023

Protokół Nr LX/2023
z LX sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim,

która odbyła się w dniu 27 września 2023 r.
w godzinach od 10:00 do 14:30.

I część sesji- Urząd Miejski w Sępólnie Krajeńskim
sala im. L. Prądzyńskiego, ul. Tadeusza Kościiiszki 11,
godzina 10:00

Sesja Rady Miejskiej oabyła się w sali im. L. Prądzyńskiego w Urzędzie Miejskim w
Sępólnie Krajeńskim ul. Tadeusza Kościuszki 11.

Sesja nagrywana przy użyciu systemu elektronicznego.

Ad. 1. Otwarcie sesji

Otwarcia LX sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dokonał
Lesinski Przewodniczący Rady Miejskiej.

Pan Franciszek

Poinformował, że sesja będzie utrwalana za pomocą urządzeń rejestmjących obraz
i dźwięk. Nagrania z sesji są udos%.pniane w Biuletynie Informacji Publicznej, na
stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo prz5r3e;'Cy. Administratorem
danych osobowych jest Burmistrz Sępólna Krajeńskiego. Pełną klauzulę informacyjną
dotyczącą nagrywania i transmisji sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim można
znaleźć na stronie internetowej www.gmina-sepolno.pl w zakładce Rada Miejska oraz
na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Sępólno Krajeńskie zakładka- Rada
Miejska - transmisja z sesji Rady Miejskiej oraz na drzwiach wejściowych na
posiedzenie sesji.

Następnie Przewodniczący RM przywitał :
- radnych Rady Miejskiej,
- Pana Jarosława Tadycha Starostę Sępoleńskiego,
- Pana Marka Charta Przewodniczącego Rady Powiatu,
- Pana Waldemara Stupałkowskiego Burmistrza Sępólna Krajeńskiego,
- Pana Marka Zieńko Zastępcę Burmistrza Sępólna Krajeńskiego,
- Panią Annę Buchwald Skarbnika Gminy,
- Pana Dariusza Wojtanię Sekretarza Gminy,
- Pana Zbigniewa Marka Tymeckiego Dyrektora Zakładu Obsługi Oświaty

Samorządowej w Sępólnie Krajeńskim,
- dyrektorów jednostek organizacyjnych,
- kierowników Referatów Urzędu Miejskiego,
- Panie i Panów sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli,
- media oraz wszystkich pozostałych obecnych na dzisiejszej sesji, a także tych
oglądających w mediach, szczególnie mieszkańców Gminy Sępólno Krajeńskie.

Lista obecności Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli
Krajeńskie stanowi załącznik nr 1 do protokolu.

z Gminy Sępólno

Lista obecności pracowników Urzędu Miejskiego, zaproszonych gości, pracowników
jednostek organizacyjnych oraz pozostałych osób uczestniczących w sesji RM stanowi
załącznik nr 2 do protokołu.
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a) stwierdzenie quorum,

Przewodniczący RM stwierdził, że na 15 radnych obecnych jest 14 co stanowi quorum,
przy którym Rada Miejska w Sępólnie Krajeńskim może obradować
i podejmować prawomocne uchwały.

Nieobecny radny RM Zdzisław Grzeca, który usprawiedliwił swoją nieobecność.

Usprawiedliwienie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Lista radnych RM biorących udział w sesji stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

b) przedstaw{enie porządku obrad,

Przewodniczący RM poinformowai że porządek obrad radni otrzymali wraz
z zawiadomieniem o sesji.

Następnie zapytai czy ktoś z radnych chciałaby zlozyc wniosek o zmianę porządku
obrad.

Wobec tego, źe nikt nie złozył wniosku o zmianę porządku obrad, Przewodniczący RM
odczytał porządek obrad.

Porządek obrad:

I część sesji - Urząd Miejski w Sępólnie Krajeńskim
sala im. L. Prądzyńskiego ul. Tadeusza Kościuszki 11, godzina 10,OQ

1. Otwarcie sesji:
a) stwierdzenie quorum,
b) przedstawienie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z LIX sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.
3. Sprawozdanie Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z działalności w okresie między

sesjarni, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności w okresie między
sesjami.

5. Składanie interpelacji i zapytań przez radnych.
6. Wolne wnioski i informacje.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2023 rok,

b) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu działki o nr
ewid. 168 / 14 zlokalizowanego przy ulicy Leśnej w Sępólnie Krajeńskim.

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz informacje Przewodniczącego Rady o
udzielonych odpowiedziach w formie pisemnej na interpelacje i zapytania
zgłoszone na poprzedniej sesji.

9. Odpowiedzi na wolne wnioski.
II cze;sć sesji - hala widowiskowo-sportowa KRAJNA ARENA
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w 8ępólnie Krajeńskim, ul. Chojnicka 19, godzina 13,00

10. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Sępólno Krajeńskie.

11 . Wręczenie stypendiów, nagród i wyróżnień Gminy Sępólno Krajeńskie dla
uczniów za uzyskane w poprzednim roku szkolnym wyniki w nauce oraz
szczególne osiągnięcia edukacyjne, artystyczne i sportowe.

12. Zakończenie sesji.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska będzie obradowała wg
przedstawionego porządku obrad.

Ad.2. Przyjęcie protokołu z LIX sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM poinformował, że protokół był wyłoźony do wglądu w biurze Rady
Miejskiej oraz przesłany radnym za pomocą poczty elektronicznej. Następnie zapytał
radnych o ewentualne uwagi do protokołu.

Uwag do protokołu nie było, w zwięku z powyźszym Przewodniczący RM zarządził
głosowanie oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Protokół z LIX sesji Rady Miejskiej został przy5ęty następującyrni głosa?rni:

za- 14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Przewodniczący RM zamknął ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 3. Sprawozdanie Bnrmistrza Sępólna Krajeńskiego z działalności w okresie
między sesjami, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

Przewodniczący RM poinformowai że sprawozdanie zostało przesłane radnym za
pomocą poczty elektronicznej.

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego przedstawił sprawozdanie z działalności między
sesjarni RM tj. od dnia 30 sierpnia 2023 roku do dnia 27 września 2023 roku. Uzupełnił
sprawozdanie dotyczące dnia 24 września 2023r. w sprawie wyborów do Rady
Powiatowej Kujawsko-Pomorskiej Izby Rolniczej, informując, że było 5 kandydatów i
na 1165 uprawnionych do głosowania zagłosowało 70 rolników naszej gminy.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do sprawozdania.

Głos zabrała radna RM Lucyna Pająk, która poprosiła o rozszerzenie informacji na
temat spotkania z przedstawicielem Generalnej Dyrekcji i podanie więcej informacji na
temat świateł.

Pan Waldemar Stupałkowski Burmistrz Sępólna Krajeńskiego wyjaśnił, że spotkanie z
Dyrektorem Generalnej Dyrekcji w Bydgoszczy dotyczyło m.in. wniosku, który padł na
sesji RM odnośnie poprawienia organizacji ruchu na skrzyżowaniu ulicy Targowej z
ulicą Sienkiewicza. Nadmienii że przekazał sugestie, które zgłoszono na sesji i w
rozmowach na komisjach aby spróbować rozvviązać. ruch na tym skrzyżowaniu w
postaci zamontowania światei które zatrzymują ruch i pozwolą włączyć się z ulicy
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Targowej, tym którzy będą stamtąd jechać, czy w tamtym kierunku się udawać.
Wniosek ten podbudowany był argumentacją, że powstała nowa placówka, czyli
przedszkole, gdzie szczególnie w godzinach porannych i popołudniowych ten ruch jest
intensywny. Ruch ten jest także intensywny w ciągu dnia, że trudno włączyć się w ulicę
z pierwszeństwem, czyli w ulicę Sienkiewicza. Poinformował, że Dyrektor w rozmowie
powiedział, że wniosek będzie wymagał większego opracowania i obiecal że podeśle
swoich pracowników, którzy pomierzą częstotliwość i ilość samochodów, które się
przemieszczają na tym skrzyżowaniu. Ponadto Dyrektor zwrócił już uwagę, że gdyby
doszło do tego typu rozwiązania to powinno być to skrzyżowanie rozbudowane,
przebudowane nie tylko zamontowane same światła. Zdaniem Dyrektora i pewnie
drogowców, którzy się tym zajmą będzie konieczność wybudowania lewoskrętu z
kierunku Bydgoszczy, gdzie po głębszym zastanowieniu się jest to jak najbardziej
zasadne. Nadmienił, ze spotkanie zakończyło się tym, ze gmina złożyła stosowny
wniosek do Generalnej Dyrekcji o rozpatrzenie możliwości poprawy bezpieczeństwa
oraz poprawy organizacji ruchu na tym skrzyżowaniu.

Następnie Burmistrz Sępólna Krajeńskiego wyjaśnił, źe drugą poruszaną sprawą na
spotkaniu była sprawa dużej obwodnicy w ciągu drogi krajowej nr 25. Dodał, że
Dyrektor przekazaJi dobre informacje, że inwestycja jest realizowana zgodnie z
założeniami i z planem. W IV kwartale tego roku zostanie ogłoszony przetarg na
wyłonienie wykonawcy tego zadania. Wyjaśnił, że wykonawca będzie miał do
zrealizowania projekt techniczny, budowlany i wykonanie tego zadania. Wskazał, że
będzie wyłoniony wykonawca w trybie zaprojektuj i wybuduj. Założenia są takie, że do
2027 roku inwestycja ta ma być zrealizowana. Wykonawca będzie miał
prawdopodobnie 2 lata na faktyczną budowę, pozostały czas przeznaczony będzie na
realizacje projektowe. Natomiast te 2 lata na budowę będą liczone w miesiącach ( 24
miesiące) ponieważ będzie możliwość przerwy jeżeli okresy zimowe będą na tyle
niekorzystne dla realizacji zadań, co nie będzie się liczyło jako czas realizacji.
Podkreślił, źe prace idą zgodnie z planem i że w IV kwartale tego rolm powinniśmy
widzieć ogłoszenie o przetargu na wyłonienie wykonawcy.

Ponadto Burmistrz Sępólna Krajeńskiego wyjaśnił, że kolejnym tematem poruszanym
na spotkaniu z Dyrektorem Generalnej Dyrekcji był odcinek drogi nr 25 Mąkowarsko-
Olszewka, gdzie otrzymaliśmy informację, że odcinek ten jest złożony juz na ZRID do
realizacji i niedługo doczekamy się modernizacji 7 km 300 metrów. Jest to odcinek,
który jest dzisiaj w fatalnym stanie, jeśli chodzi o odcinek drogi kra'3owe'3.

Nikt więcej nie zabrał głosu dlatego Przewodniczący RM zamknął ten punkt i przeszedł
do kolejnego punktu według porządku obrad.

Ad. 4. Informacja Przewodnirzącp(o Rady Miejskiej z działalności w okresie
między sesjami.

Pan Franciszek Lesinski Przewodniczący Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
poinformowai że informacja z działalności w okresie między sesjami została przesłana
radnym za pomocą poczty elektronicznej.

Następnie Przewodniczący RM odczytał w/wym. informację oraz informację o ilości
posiedzeń komisji RM.

W trakcie przedstawiania informacji z działalności Przewodniczący RM pokazał
statuetkę, którą Rada Miejska otrzymała od druhen i druhów z OSP Komierowo za
wsparcie i pomoc w zakupie samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP w Komierowie.

Informacje stanowią załącznik nr 7 do protokołu.
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Przewodniczący RM zapytał, czy są pytania do sprawozdania.

Pytań nie było, wobec tego Przewodniczący RM zamknął ten punkt i przeszedł do
kolejnego.

Ad.5. Skladanie interpelacji i zapytań przez radnych.

Przewodniczący RM poinformował, że między sesjami nie wp§nęła źadna interpelacja
ani zapytanie. Następnie zapytal czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelację lub
zapytanie, jeśli tak to poprosił o jej odczytanie i złożenie na jego ręce.

Głos zabrał radny RM Antoni Dolny, który powiedział, że składa interpelację /zapytanie
do Pana Burmistrza, cytuję: ,,Kiedy zostanie wykonane dokończenie odwodnienia
czworaków i drogi gminnej w Skarpie? Uzasadnienie: W ramach negocjacji zostały
podjęte uzgodnienia, że o ile sołectwo zakupi materiał, to gmina przystąpi do pracy.
Warunki ze strony sołectwa zostały spełnione, natomiast został zakupiony w całości
materiai a gmina nie wywiązała się z obietnicy. Mieszkańcy pytają o terminie realizacji
pracy."

Kserokopia interpelacji/zapytania stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Nikt więcej nie zło$ł interpelacji i zapytania, dlatego Przewodniczący RM zamknął ten
punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad.6. Wolne wnioski i informacje.

Przewodniczący RM otworzył ten punkt porządku obrad.

Głos zabrał radny RM Antoni Dolny, który powiedział, cytuję: "Składam wniosek do
budźetu Gminy Sepólna Krajeńskiego na rok 2024 o budowę sali gimnastycznej przy
Szkole Podstawowej w Zalesiu. Uzasadnienie: sala gimnastyczna przy Szkole
Podstawowej w Zalesiu jest oczekiwana przez społeczność od wielu lat, o czyrn świadczą
coroczne ponowne wnioski. Zasadność budowy sali gimnastycznej jest także ujęta
przez Gminę Sępólno Krajeńskie w Strategii Rozwoju Sępólna Krajeńskiego na lata
2021-2030. Wnoszę o realizację zadania w roku budżetowym 2024. Dziękuję."

Kserokopia wniosku stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Głos zabrał radny RM Artur Juhnke, który zwrócił się z prośbą o rozważenie
przeprowadzenia remontu i przywrócenia do stanu t$walności muszli koncertowej na
pla$ miejskiej w Sępólnie Krajeńskim. Wyjaśnił, źe obecnie obiekt jest zapomniany i
niszczeje. W przekonaniu radnego drzemie w nim spory potencjał. Radny RM Juhnke
dodał, że dobrym pretekstem do wspomnianego remontu niech będzie pomysł
reaktywacji Festiwalu ,,Szelesty", który organizowany był m.in. w t3mi miejscu w latach
90 ubiegłego wieku. Warto zaznaczyć, że skupiał on wówczas spore grono fanów
szeroko pojętej muzyki rockowej z Sępólna, gmin ościennych, równieź z Chojnic i z
Bydgoszczy. Nadmienil źe organizację festiwalu warto połączyć z warsztatami dla
dzieci i rnłodzie$ z tematu profilaktyki uzaleźnień, przeciwdziałaniu narkomanii,
używania dopalaczy czy radzenia sobie z coraz powszechniejszym problemem depresji
i zaburzeń lękowych wśród młodych ludzi. Wsparcie w organizacji przedsięwzięcia
deklaruje wiele osób prywatnych i instytucji z terenu naszego miasta i gminy. Radny
RM Artur Juhnke stwierdził, że frekwencje na koncertach tego typu organizowanych
na sępoleńskim molo potwierdzają, że w naszym mieście istnieje zapotrzebowanie na
tego typu wydarzenia.
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Głos zabrała radna RM Lucyna Pająk, która :Aożyła wniosek dotyczący doświetlenia
przejścia dla pieszych koło sklepu Pana Florczaka. Wyjaśniła, ze była tam lampa, lecz
została zniszczona przez kierującego i jest tam bardzo ciemno, nie widać pieszych,
którzy oczekują na przekroczenie przejścia.

Następnie Pani radna RM L. Pająk kolejny wniosek skierowała do Pana Starosty
dotyczący zlikwidowania wzniesienia na zakrętach między Obodowem a Wałdówkiem.
Dodała, że jest to niebezpieczny odcinek.

Nikt więcej z radnych RM nie zabrał głosu.

Głos zabrała Pa?ni Ewa Czeszewska Prezes Stowarzyszenia Pozytywnie zakręceni, która
złożyła wniosek, cytuję: ,,w związku z wnioskiem radnego RM Antoniego Dolnego i
mieszkańca Sołectwa Włościbórz o budowę spalarni, proszę o podanie szacunkowych
kosztów związanych z budową RIPOK, podanie źródeł finansowania RIPOK z
informacją o wysokości środków finansowych, wkład własny gminy w budowę RIPOK,
szacunkowych kosztów zwiqanych z budową spalarni śmieci, podanie żródeł
finansowania spalarni z informacją o wysokości środków finansowych, uwzględniając
wldad gmin ościennych o co wnioskował radny RM Pan Antoni Dolny, wkład własny
gminy w budowę, podanie szacunkowych oszczędności z tytułu wywozu odpadów
komunalnych w przeliczeniu na jednego mieszkańca". Następnie Pani Ewa Czeszewska
wskazała, że Pan Burmistrz mówił, że spalarnia nie powstanie, dlatego że nie ma
środków finansowych, nie opłaca się. Powiedziała, że myśli, że powinien Pan Burmistrz
oczywiście stworzyć taką analizę, źeby powiedzieć, czy się coś opłaca dla gminy, dla
mieszkańców, czy nie. Dodała, że musi być to poparte odpowiednimi dokumentami,
więc prosi o udostępnienie tych dokumentów. Ponadto zapytała jakie szacunkowo
byłyby dochody z tytułu spalania śmieci tutaj u nas, jeżeli chodzi o usługi właśnie.

Ponadto Pani Ewa Czeszewska Prezes Stowarzyszenia odniosła się do informacji Pana
Dery Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej odnośnie świetlicy wiejskiej.
Wskazała, że Pan Dera wszystko ładnie powiedział tylko, że 25 stycznia było spotkanie
z pracownikiem Sanepidu, w którym uczestniczyła koleżanka, poniewa?ż akurat na tym
spotkaniu nie mogła być bo była na sesji. Sanepid nakazał remont ścian
wewnętrznych, dlatego że chociażby na ścianie zewnętrznej odpada struktura. Dodała,
że to też nie jest wykonane i wtedy właśnie powinna być sporządzona notka
pracownicza i Pan Dera ma raczej dostęp do tej notki. Stwierdziła, że prawo nie może
być zwyczajowo przyjęte ono powinno być powszechnie respektowane i to prawo
każdego tyczy, nie tylko mieszkańców. Nadmieniła, że ostatnio nasunęła się jej myśl
dlatego, że był u Pani Czeszewskiej Pan Sołtys Włościborza. Dodała, że kiedy Pan Dolny
wnioskował o wykonanie odwodnienia przy drodze gminnej we Włościborzu, to wniosek
został odrzucony, a na dzień dzisiejszy Pan Sołtys przychodzi do pracy i tłumaczy, że
w związku z tym, że są zastoje wody na drodze był u Pana Burmistrza i sprawa będzie
super załatwiona i będą zrobione nacięcia w asfalcie. Pani Prezes stwierdziła, że to jest
wyrzucanie pieniędzy w błoto bo trzeba było zrobić to odwodnienie i wtedy nie trzeba
byłoby robić nacięć bo jeżeli będą nacięcia zrobione, to woda w połączeniu z mrozem
może zrobić coś z asfaltem. Dodała, źe szkoda, że te pieniądze są nasze wspólne.

Głos zabrał Starosta Sępoleński Pan Jarosław Tadych, który odniósł się do wniosku
radnej RM Lucyny Pająk. Wskazał, że na piśmie też da odpowiedz. Wyjaśnił, że w
poniedziałek odbędzie się podpisanie umowy na remont drogi Olszewska-Wałdówko na
odcinku 1,5 km. Odcinek, o którym mówiła Pani radna RM Pająk, czyli zjazd z
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Olszewski do mostu będzie również robiony. Dodał, że trudno powiedzieć, kiedy firma
wejdzie, umowa jest podpisywana w poniedziałek.

Przewodniczący RM stwierdził, że odpowiedź była i nie musi być na piśmie.

Głos ponownie zabrał radny RM Antoni Dolny, który powiedział, że chce złożyć
informacje w punkcie informacje. Cytuję ,,Na ostatniej sesji przedłożone informacje pod
moim adresem przez Pana Antoniego Barłoga Sołtysa Włościborza są nieprawdziwe.
Pan Sołtys już od dłuższego czasu atakuje moją osobę, wypowiada publicznie słowa,
które one są niepokryte, tak=e chciałbym to właśnie poinformować, że ani ja, ani moja
rodzina, mój syn nie blokował źadnej drogi, która była geodezyjnie prostowana na
terenie Włościbórka. I ja i moja rodzina przez wszystkie lata dopomagała, aby ta droga
była przejezdna, nie będę tam się już fabrykować za dużo bo niektórzy wiedzą, a
niektórzy nie wiedzą, ale mieszkańcy wiedzą jaki jest wkład rodziny Dolnych w tą drogę
na Włościbórku, a Pan Sołtys publicznie mnie zniewa?$l oskarżył, po prostu to jest za
duźo od tego Pana, nie tylko moją osobę, ale nawet proszę Państwa, ta?ka zaszła sprawa,
że nawet znieważa księdza pod kościołem. No proszę Państwa, no chyba ten Pan
przesadza już za grubo. To już jest po prostu, nie chcę się dalej wypowiadać. Wszystko.
Dziękuję bardzo".

Następnie Przewodniczący RM poinformował, że:

1) do Rady Miejskiej wp§nęły pisma o poparcie umchomienia niezwłocznego
codziennych przewozów pasaźerskich PKP na LK nr 281 od Gniezna przez
Więcbork do Chojnic oraz drugie pismo o poparcie budowy linii kolejowej nr
240 od Sośna przez Więcbork do Dorotowa i Złotowa na rzecz wznowienia
codziennych przewozów pasaźerskich PKP oraz wypełnienie formularza
konsultacyjnego. Pisma zostały przekazane Burmistrzowi Sępólna
Krajeńskiego do realizacji. Odpowiedzi od Pana Burmistrza zostały
przekazane radnym do wiadomości.

2) wpłynęło również pismo od Międzywojewódzkiego Cechu Kominiarzy o
kampanii społecznej ,,Sadza płonie. Czad zabija. Żyj." Zostało ono przesłane
radnym do wiadomości.

Przewodniczący zarnknął ten punkt porządku obrad i przeszedł do kolejnego.

Ad. 7. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2023 rok

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali
zawiadomieniem o sesji.

WraZ Z

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy wyjaśniła, że zmiana budźetu związana jest ze
zwiększeniem dochodów i wydatków o kwotę 84 041,00 zł. Dodała, źe zmiany zwiqane
są m.in. ze zwiększeniem subwencji oświatowej, w związku ze zmianą kwoty odpisu na
zakładowy fundusz świadczeń socjalnych, wyprawką szkolną, jak równieź zmianarni
zaproponowanymi przez dyrektorów jednostek związanych z bieżącą działalnością
tychże jednostek.

Projekt uchwały został przedstawiony na Komisji Budżetu i zaopiniowany pozytywnie.
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Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zamknął dyslmsję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2023 rok została przyjęta następującymi głosami:

14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymał się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

za -

Uchwała Nr LX/552/2023 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 27
wrześriia 2023 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy
Sępólno Krajeńskie na 2023 rok stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

b) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu działki o
nr ewid. 168/ 14 zlokalizowanego przy ulicy Leśnej w Sępólnie

Krajeńskim

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali
zawiadomieniem o sesji.

wraz z

Pani Anna Sotkiewicz-Tumanik Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego wyjaśniła, że teren ten zostanie przeznaczony na teren usług sportu i
rekreacji, oznaczony został symbolem US.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany i przedstawiony na Komisji
Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego RM w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zamknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu
działki o nr ewid. 168/ 14 zlokalizowanego przy ulicy Leśnej w Sępólnie Krajeńskim
została przyjęta następującymi głosami:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się -O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Uchwała Nr LX/553/2023 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 27
września 2023 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
terenu działki o nr ewid. 168/ 14 zlokalizowanego przy ulicy Leśnej w Sępólnie
Krajeńskim stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Przewodniczący RM zarnknął ten punkt i przeszedł do kolejnego punktu z porządku
obrad.
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Ad.8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania oraz informacje Przewodniczącego
Rady o udzielonych odpowiedziach w formie pisemnej na interpelacje i

zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji.

Przewodniczący RM poinformował, że otrzymał odpowiedź na interpelację złoźoną na
poprzedniej sesji przez radnego RM Pana Antoniego Dolnego w sprawie podania
terminu rozpoczęcia prac wykonania drogi w technologii asfaltowej w miejscowości
Włościbórek ok.4 km.

Odpowiedź została przekazana radnyrn, zamieszczona na stronie Biuletynu Informacji
Publicznej, na stronie internetowej Gminy Sępólno Krajeńskie oraz wywieszona na
tablicy ogłoszeń UM.

Kserokopia odpowiedzi stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Nikt nie zabrał głosu, w związku z tym zarnknął ten punkt i przeszedł do kolejnego
punktu.

Ad. 9. Odpowiedzi na wolne wnioski

Przewodniczący RM omorzył kolejny punkt porządku obrad i poprosił Pana Waldemara
Stupałkowskiego Burmistrza Sępólna Krajeńskiego o udzielenie odpowiedzi na złożone
wnioski lub wyznaczenie do tego odpowiedniego pracownika.

Głos zabrał Burmistrz Sępólna Krajeńskiego, który wskazał, źe wniosek radnego RM
Antoniego Dolnego był wnioskiem do budźetu. Powiedział, źe nie wie, czy nie minął już
termin składania wniosków, ale wnioski do budźetu składa się zgodnie z zarządzeniem
Burmistrza Sępólna Krajeńskiego, ze stosownym drukiem, z wyliczeniami i
uzasadnieniem. Dodał, że jeżeli ten wniosek będzie spełniał te wyrnogi, będzie poddany
takiej procedurze jak każdy wniosek sldadany do budżetu na następny rok.
Przypomniał, że zbierane SEI wszystkie wnioski, które zostają przedstawione na
wspólnyrn posiedzeniu komisji i o tym decydujemy.

Następnie Burmistrz Sępólna Krajeńskiego odniósł się do wniosku złoźonego przez
radnego RM Artura Juhnke w sprawie rozważenia remontu muszli koncertowej z
uzasadnieniem pod przyszły powrót imprezy pt. ,,Szelesty". Wskazał, że gmina podejmie
się próby powrotu tego wydarzenia artystycznego, rozmowy odbędą się z Centmm
Kultury, żeby faktycznie taka impreza mogła do Sępólna wrócić. Stwierdził, źe
prawdopodobnie trzeba będzie tą muszlę podremontować, więc wniosek również
zostanie poddany analizie.

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego wyjaśnił, źe jeden z wniosków radnej RM Lucyny
Pająk był skierowany do Powiatu, natomiast drugi dotyczył doświetlenia prze3sć dla
pieszych. Dodał, że wspomniane przez radną przejście równieź będzie doświetlone.
Wyjaśnił, że wszystkie przejścia w ciągu drogi krajowej są doświetlane. Firma swoje
prace zaczęła od strony Piaseczna i aktualnie jest w okolicy ronda im. ks.
Grudzińskiego. Następne skrzyżowania teź będą doświetlone. Gmina otrzymała
informację, źe 19 przejść przez Sępólno w ciągu drogi krajowej będzie oświetlonych,
więc to wspomniane przejście również.

W dalszej kolejności Burmistrz Sępólna Krajeńskiego odniósł się do wypowiedzi Pani
Czeszewskiej, gdzie stwierdził źe padło tu wiele informacji różnych i róźnego rodzaju.
Dodai że my zanalizujemy tą informację, ten wniosek i postararny się odpowiedzieć
na piśmie. Natomiast jest jedna zasadnicza odpowiedź, źe tutaj na dzisiejszy nie ma
moźliwości budowy spalarni w Sępólnie Krajeńskim, nie wynika to z niechęci
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kogokolwiek nikogo do takiej inwestycji, tylko z tego, że w Planie Wojewódzkim
Kujawsko-Pomorskiego Gospoda?raki Odpadami nie ma spalarni dla terenu
tucholskiego, sępoleńskiego i okolicznego. Dodał, że wymaga to też stosownych planów,
ale we wniosku Pani Sołtys było pomieszanie spalarni z RIPOK-iem, więc nie wiadomo,
czy chodziło o Regionalną Instalację Przetwarzania Odpadów Komunalnych, która
akurat jest planowana, czy o spalarnię, dlatego wypowiedź zostanie zanalizowana i
odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.

Przewodniczący RM poinformował, że otrzymał informację pisemną dotyczącą realizacji
wniosków z poprzedniej sesji RM. Odpowiedź została przesłana radnyrn za pomocą
poczty elektronicznej i nie będzie odczytana, chyba że radni wyraża taką wolę.
Nikt nie zabrał głosu.

Przewodniczący RM zapytai czy są pytania do udzielonych odpowiedzi? Pytań nie było.
Następnie Przewodniczący RM poprosił o udzielenie odpowiedzi na wnioski z
poprzednich sesji RM.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu GKR udzielił odpowiedzi na wniosek w sprawie
źle umiejscowionych tablic informacyjnych przed rondem i na rondzie wskazujących
kierunek dojazdu do Chojnic. Wyjaśnił, że sprawa była poruszona w rozmowie z
Zarządem Dróg Wojewódzkich Rejon Dróg Wojewódzkich w Tucholi. Jest to
tymczasowa organizacja ruchu sporządzona na okres przebudowy, czy naprawy
wiaduktu w Terespolu przed Świeciem i jest ona zatwierdzona w taki, a nie inny sposób
przez Komendę Wojewódzką Policji i inne pozostałe organy. Dodai, że z tego co wiadomo
to niedlugo zostanie zlikwidowana, ponieważ remont powoli dobiega końca.
Następnie Kierownik Referatu Pan Dera udzielił odpowiedzi na wniosek w sprawie
przesunięcia miejsc parkingowych przy ulicy Jeziorne3, odsunięcie ich od skrzyżowania z
ulicą Krzyzową. Wskazal że odsunięcie i stworzenie tzw. martwego pola oraz kilku spraw,
które zostały gminie przekazane przez Starostwo Powiatowe SEI W trakcie załatwiania.
W dalszej kolejnosci Pan Jarosław Dera udzielił wyjaśnień do wniosku w sprawie naprawy
słupków przy bramie, przy Urzędzie Miejskim. Nadmienił, ze słupek, który jest uszkodzony
i nie ma kuli będzie docelowo zlikwidowany, poniewa?ż jest on w obrębie inwestycji
polegającej na budowie windy do Urz«;du.

Kierownik Referatu Pan J:?rosła?w Dera udzielił odpowiedzi na wniosek dotyczący
sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulicy Baczyńskiego z ulicą Tadeusza Kościuszki.
Poinformowal że w tej sprawie gmina jeszcze nie ma odpowiedzi. Dodal że dzisiaj przed
sesją informował się w tej sprawie i otrzymał informację z Urzędu Marszałkowskiego, że
odpowiedź w tej sprawie będzie udzielona na dniach.

Następnie Pan Dera udzielił wyjasnień w sprawie wniosku dotyczącego oświetlenia
przejścia dla pieszych w Zbozu, gdzie wskazai ze światło sygnalizacji świetlnej działa.
Głos zabrał radny RM Janusz Tomas, który stwierdził że odpowiedź w sprawie
tymczasowego niby oznakowania to jest takie ,,lelum polelum", bo tymczasowe i do
widzenia. Pan radny poprosił o pismo, które zostało wysłane do Wojewódzkiej Dyrekcji
i jaka przyszła na piśmie od nich odpowiedź.

Pan Dera wyjaśnił, że tak jak wspominał wcześniej jest to informacja uzyskana podczas
rozmowy telefonicznej.
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Radny RM Tomas stwierdził, że nie chce rozmowy telefonicznej i poprosił aby wysłać
jeszcze raz pisemnie, ponieważ żąda odpowiedzi pisemnej bo jak można przykładowo
robić objazd na skróty dookoła.

Kierownik Dera stwierdził, źe to nie gmina zrobiła te skróty.

Radny RM Janusz Tomas powiedział, że żąda odpowiedzi na piśmie z Wojewódzkiej
Dyrekcji.

Pan Dera Kierownik Referatu GKR stwierdzil źe z wypowiedzi Pana radnego wynikało,
jakby to gmina zrobiła te skróty. Dodal że gmina wystąpi.

Radny RM Tomas poprosi aby wystąpić z pismem bo żąda odpowiedzi na piśmie z
Dyrekcji, dlaczego poprowadzili mch okrężny na skróty dookoła, do Chojnic skrót przez
Tucholę i jeszcze włączając dodatkowe samochody na zwężenie, gdzie SEI roboty.
Jeszcze raz podkreślił, że prosi o odpowiedź nie telefoniczną, tylko niech się dyrektor
ustosunkuje do tego.

Pan Jarosław Dera dodai że ta argumentacja, którą Pan radny teraz podał była u.$ta
w rozmowie, łącznie z budową ronda i dodatkowym obciążeniem ronda przez
samochody, lecz jeźeli jest taka wola wystąpi na piśmie.

Następnie Przewodniczący RM wskazał, że pismo w sprawie usprawnienia ruchu
samochodowego/wyjazdu z ulicy Targowej na drogę krajową 25 przebiegającą przez
Sępólno Krajeńskie zostało przekazane do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i
Autostrad w Bydgoszczy i Gmina oczekuje odpowiedzi.

Ponadto Pan

wystąpieniu.

Kserokopia pisma stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Dera stwierdził, że Pan Burmistrz pomszał ten temat w swoxm

Przewodniczący RM zamknął ten punkt porządku obrad i ogłosił przerwę w obradach
sesji RM do godziny 13:00. Ponadto poinformował, że druga część sesji odbędzie się w
Centrum Sportu i Rekreacji w Sępólnie Krajeńskim, ul. Chojnicka 19.

II częś5 sesji- hala widowiskowo- sportowa KRAJNA ARENA
w Sępólnie Krajeńskim, ul. Chojnicka 19, godzina 13:00

Po przewie Przewodniczący RM wznowił obrady LX sesji Rady Miejskiej i poinformował,
że po przerwie Rada Miejska będzie obradowała w 12 osobowym składzie.

Nieobecny radny RM Zdzisław Grzeca, radny RM Janusz Tomas oraz
wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko-Gierakowska, którzy usprawiedliwili swoją
nieobecność.

Następnie Przewodniczący RM przypomniał, że sesja będzie utrwalana za pomocą
urządzeń rejestmjących obraz i dźwięk. Nagrania z sesji SEI udostępniane w Biuletynie
Informacji Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo
przyjęty. Administratorem danych osobowych jest Burmistrz Sępólna Krajeńskiego.
Pełną klauzulę informacyjną dotyczącą nagrywania i transmisji sesji Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim moźna znaleź«s na stronie internetowej Gminy Sępólno Krajeńskie
w zakładce Rada Miejska oraz na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy
Sępólno Krajeńskie zakładka- Rada Miejska - transmisja z sesji Rady Miejskiej oraz na
drzwiach wejściowych na posiedzenie sesji.
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Przewodniczący RM przywitał przybyłych na drugą części sesji Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim dyrektorów szkół i przedszkoli, a przede wszystkim powitał
wyróżnionych uczniów, nauczycieli, rodziców, dziadków i opiekunów wyróżnionych
uczniÓw.

Przewodniczący RM otvvorzył kolejny punkt porządku obrad.

Ad. 10. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Sępólno
Krajeńskie.

Przewodniczący RM poinformował, że informację radni otrzymali WraZ Z

zawiadomieniem o sesji. Następnie poprosił Pana Zbigniewa Marka Tymeckiego o
przedstawienie inforrnacji.

Informacja stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Pan Zbigniew Marek Tymecki Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Sarnorządowej w
Sępólnie Krajeńskim przywitał uczniów wyróżnionych na dzisiejszej sesji. Dodał, że jest
to wielkie wydarzenie, kiedy można nagradzać stypendiami, ale talie uhonorować
najbardziej aktywnych uczniów naszych szkół nagrodami, wyróżnieniami związanymi
z ich działalnością w sporcie, edukacji, bądź artystycznymi osiągnięciami.
Poinformowai że radni informację pisemną otrzymali wcześniej. Następnie za pomocą
prezentacji multimedialnej przedstawił kilka informacji na temat sytuacji w oświacie w
Gminie Sępólno Krajeńskie m.in. poprawa stanu bazy szkół i przedszkoli, projekty,
programy i działania, wspomaganie uczniów i ich rodzin, egzaminy, uzyskane przez
szkołę ważniejsze certyfikaty, osiągnięcia, wyróżnienia i potrzeby. W swoje wypowiedzi
podkreślił, że największym osiągnięciem tego roku jest budowa przedszkola nr 3. Jest
to przedszkole imponujące pod każdym względem. Zasilane jest pompami ciepła, jest
nowoczesne jeżeli chodzi o wyposażenie, jest 8 sal dydaktycznych, jest sala
sensoryczna, bardzo nowoczesna kuchnia. Koszt tego przedszkola to 12 769 000,00
zł. Placówka ta była bardzo potrzebna aby odci?ć Przedszkole nr 2 i Przedszkole nr
1. Wskazał, że plac zabaw jest również bardzo dobrze wyposażony. Następnie omówił
zrealizowane inwestycje w pozostałych placówkach oświatowych. Zwrócił uwagę, że
oprócz zajęć lekcyjnych realizowane są ciekawe projekty. Przedstawił realizowane
projekty i programy. Pan Dyrektor w swojej wypowiedzi odniósł się do finansowania
edukacji dzieci z Ukrainy, wynagrodzeń nauczycieli i pracowników obsługi,
podwyższonej subwencji dla uczniów szkół wiejskich, opieki stomatologicznej.
Podkreślil że starają się jako samorząd wspierać wszystkie dzieci i rodziców w ich
codziennych zmaganiach z kosztowną edukacją np. program pomocy uczniom
niepełnosprawnym, bezpłatne podręczniki i ćwiczenia dla wszystkich uczniów,
dożywianie uczniów, komponenty owocowo-warzywne i mleczne. Wypłacane są
stypendia socjalne dla uczniów z najuboźszych rodzin. Pracodawcom, którzy kształcą
młodych ludzi refundowane są koszty przygotowania do zawodu. Poinformowai że
wszystkie nasze szkoły mają już laptopy dla czwartoklasistów. Są one przeznaczone
do nauki i przekazane są bezpłatnie. Kolejną wa?żną kwestią poruszoną przez Pana
Dyrektora były wyniki egzaminów. Najlepsze wyniki w roku biezącym uzyskała Szkoła
Podstawowa w Zboi. Nadmienil że szkol mogą pochwalić się również róznego
rodza:3u certyfikatami. Na zakończenie przedstawił potrzeby wskazując, że Szkoła
Podstawowa w Zbożu doczeka się sali gimnastycznej z łącznikiem. Na podobne
rozwiązanie obejmujące tylko zadaszenie oczekuje Szkoła Podstawowa w Wiśniewie.
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Dodał, że Szkoła Podstawowa w Zalesiu na takie coś teź oczekuje i warto o tym
pamiętać. Wskazał, źe ważną kwestią do rozwiązania są warunki lokalowe w Szkole
Podstawowej w Wiśniewie. Brakuje dwóch pomieszczeń.

Wydruk z prezentacji stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Następnie Pan Tymecki pogratulował młodym ludziom obecnym na uroczystości, że
zdobyli się na to źeby przełamać swoje słabości, uczyć się dobrze, lepiej, bardzo dobrze
i być po prostu najlepszym. Pogratulował wszystkim aktywnym uczniom, którzy
uczestniczyli w zawodach sportowych, artystycznych, ale i uczestniczyli w innego
rodzaju aktywnościach i pokazali, źe stać ich na przełamanie swoich słabości.

Pan Dyrektor podziękował takźe Radzie Miejskiej i Panu Burmistrzowi, za to że od lat
realizuje się taką formę dopingu w postaci stypendiów i w postaci nagród i wyróżnień,
co bardzo motywuje wszystkich do pracy, nie tylko uczniów, a tak;źe nauczycieli. Pan
Dyrektor podsumowując stwierdził, źe gminne szko§ są piękne i przyjazne i ważne jest
aby uzyskiwać ciągle jak najlepsze wyniki w nauce.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Nikt nie zabrał głosu, wobec tego Przewodniczący RM podziękował za przygotowanie
informacji. Następnie zamknął ten punkt porządku obrad i przeszedł do kolejnego.

Ad. 11. Wręczenie stypendiów, nagród i wyróżnień Gminy Sępólno Krajeńskie
dla uczniów za uzyskane w poprzednim roku szkolnym wyniki w nauce oraz

szczególne osiągnięcia edukacyjne, artystyczne i sportowe.

Pan Franciszek Lesinski Przewodniczący RM stwierdził, że jest mu niezmiernie miło,
że uczestnikami posiedzenia dzisiejszej LX sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
są uczniowie szkół podstawowych naszej gminy, dyrektorzy szkół, nauczyciele, rodzice,
opiekunowie, pracownicy placówek oświatowych. Dodał, źe są wśród nas uczniowie,
którzy dzięki swojej ciężkiej pracy, wielu wyrzeczeń i wzorowej postawie osiągnęli w
roku szkolnym 2022 / 2023 szczególne osiągnięcia dydaktyczne, artystyczne i sportowe.
Podziękowania i gratulacje skierował takźe dla rodziców, opiekunów i dziadków, którzy
mieli swój wkład w rowój umiejętności oraz pasji dziecka. Stwierdził, że Burmistrz
Sępólna Krajeńskiego oraz Rada Miejska pragną dzisiaj wyróźnić tych uczniów, którzy
swoją postawą, wzorowym zachowaniem, a przede wszystkim wysokimi osiągnięciami
wyróżnili się na tle pozostałych rówieśników, życząc jednocześnie konsekwencji i
pomyślności w dalszych działaniach.

Następnie głos zabrał Burmistrz Sępólna Krajeńskiego Pan Waldemar Stupałkowski,
który wskazai że Gmina Sępólno Krajeńskie już od kilkunastu lat organizuje uroczystą
sesję Rady Miejskiej, na której wyróżnia uczniów szkół podstawowych, którzy osiągnęli
wysokie wyniki w nauce, przyznając stosowne stypendia, a takze wyróżniając tych,
którzy osiągnęli wysokie wyniki w różnego rodzaju organizowanych konkursach,
zawodach, czy spotkaniach. Dodał, że tak jak juź Pan Dyrektor wspomniał, w tym roku
będziemy honorować 68 stypendystów za bardzo wysokie wyniki w nauce. Ponadto
przypomniał, że aby uzyskać takie wyróżnienie naleźy osiągnąć średnią przynajmniej
5,40 w klasach od IV do VI i przynajmniej 5,20 w klasach od VII do VIII. W tym roku
są absolutni rekordziści bo dwie osoby uzyskały wręcz niemoźliwą do osiągnięcia
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średnią: jedna osoba uzyskała średnią 6,0 a druga 5,94. Dodał, ze można sobie
wyobrazić jak ciężko trzeba pracować, aby uzyskać taką średnią.
Następnie Burmistrz Sępólna Krajeńskiego wyjaśnił, że aby zostać laureatem i
otrzymać nagrody rzeczowe trzeba mieć osiągnięcia w różnego rodzaju zawodach,
konkursach i z przyna3mniej jednego przedmiotu nauczania w klasach IV-VIII szkoły
podstawowej i zająć stosowne miejsca w pierwszej trójce, uzyskać tez roczną
klasyfikację celującą, a z pozostałych przedmiotów uzyskać średnią ocen nie niższą niż
4,0. Nagrody można również otrzymać spełniając warunek, że reprezentowało się daną
szkołę przez ostatni rok nauki i ma się wybitne osiągnięcia artystyczne, sportowe,
zajmując 1,2 lub 3 miejsce w konkursach ogólnopolskich i uzyskać co najmniej bardzo
dobrą ocenę z zachowania. Dodał, że waż,nym elementem jezeli chodzi o średnią ocen
to trzeba mieć również wzorową ocenę z zachowania, dlatego może stwierdzić, że na tej
sali są bohaterowie naszej oświaty, naszych szkół, najlepsi z najlepszych. Burmistrz
Sępólna Krajeńskiego wska?zał, że dwie osoby otrzymają stypendium najwyższe po
1000 zł a pozostałe osoby w wysokości 500 zł. Natomiast osoby lub zespo% osób, które
uczestniczyły w różnego rodzaju zawodach, występach artystycznych, osiągnieciach
edukacyjnych otrzymajg nagrody rzeczowe. Burmistrz Sepólna Krajeńskiego
serdecznie wszystkim pogratulował wysokich osiągnięć i ?czył dalszych sukcesów i
wytrwałości w zdobywaniu tej wiedzy bo będzie to potrzebne w dalszej zyciosve5 drodze.
Pan Waldemar Stupałkowski Burmistrz Sępólna Krajeńskiego wraz z Panem
Franciszkiem Lesinskim Przewodniczącym Rady Miejskiej wręczyli imienne listy
gratulacyjne uczniom, którym przyznano stypendia za bardzo dobre wyniki w nauce
oraz wręczyli nagrody tym uczniom, którzy osiągnęli wybitne sukcesy w konkursach
przedmiotowych i sportowych w ubiegłyrn roku szkolnym 2022 / 2023.

Listy nagrodzonych i wyróżnionych uczniów stanowią załączniki nr 18 i 19 do
protokołu.

Przewodniczący RM w imieniu własnym i radnych Rady Miejskiej pogratulował
wszystkim wyróżriionyrn i nagrodzonym, życząc im dalszych sukcesów i co najmniej
takich samych ocen oraz aby dobijali do 6.

Głos zabrał Burmistrz Sępólna Krajeńskiego, który przykelczył się do gratulacji, tym
wszystkim, którzy uzyskali wysokie wyniki. Dodał, że jako Burmistrz Sępólna
Krajeńskiego bardzo się cieszy, ze mamy co roku możliwość nagrodzenia tak licznej
rzeszy uczniów, którz37 uzyslaiją wysokie wyniki w nauce. Podkreślił także, że na te
wysokie wyniki w nauce składa się również wiele innych czynników, o których
wspomniał Dyrektor oświaty czyli m.in. dobra infrastruktura wyposaż:ona w pomoce
naukowe, dobra kadra nauczycielska, która również przykłada wiele uwagi i wkłada
wiele wysiłku w przekazanie wiedzy, ale także ciężka praca rodziców, dziadków i
opiekunów, którzy pomagają w zdobywaniu tej wiedzy. Wszystkim tym Burmistrz
Sępólna Krajeńskiego serdecznie podziękował, dodając że na obraz tych wyników
składają się wszystkie tu wymienione czynniki.
Burmistrz S«;pólna Krajeńskiego dodał, że Gmina Sępólno Krajeńskiego chciałaby
podziękować pedagogom, nauczycielom, którzy prowadzą uczniów przez podstawowy
etap edukacji przeka?zując wiedzę, która będzie słu,$ła w dalszym dorosłym ,$ciu.
Burmistrz Sępólna Krajeńskiego oraz Przewodniczący Rady Miejskiej wreczyli imienne
podziękowania wyróżnionym nauczycielom.

Lista wyróżnionych nauczycieli stanowi załącznik nr 20 do protokołu.
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Po wręczeniu listów gratulacyjnych Przewodniczący RM jeszcze raz w imieniu Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim zkozyk wyróżnionym nauczycielom ?czyl wielu
dalszych sukcesów w $ciu osobistym i zawodowym.

Następnie Przewodniczący RM zapytal czy ktoś z radnych lub zaproszonych gości
chciałby zabrać głos w tym punkcie?

Nikt nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zamknął ten punkt obrad i przeszedł
do kolejnego punktu.

Ad. 12. Zakończenie sesji

O godz. 14:30 w związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan Franciszek Lesinski
Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował wszystkim za udział w sesji. Zamknął sesję
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim wypowiadając słowa ,,Zamykam LX sesję Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim".

Na tym protokół zakończono.

Sępólno Krajeńskie, dnia 13 października 2023 roku. S

,ffl.'(lof'h'Q.iProtokołowała:

mgr Mirena Frosina
Kierownik Referatu Organizacyjnego
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